
3. april 2006 

I medfør af § 36 stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Landsstyret: 

 

Spørgsmål til Landsstyret vedr. Ilimmarfik 

(Landstingsmedlem Astrid Fleischer Rex, Demokraterne) 

 

 

1. Hvad er kapaciteten på Ilimmarfik? Det ønskes oplyst, hvor mange henholdsvis studerende 

og undervisere, der er beregnet plads til. 

2. Hvor mange studerende forventes det, at der kommer til at gå på Ilimmarfik? Hvor mange 

undervisere kræver at sådan antal studerende? 

 

 

Begrundelse: 

Med den øgede indsats på uddannelsesområdet er det nødvendigt, at vi sikrer os, at der rent faktisk 

er plads nok til alle de studerende, der måtte ønske at tage en uddannelse. 


